
Protokół nr 50/22 

z posiedzenia Komisji 

Edukacji, Kultury, Sportu, 

Turystyki i Rekreacji 

z dnia 14 grudnia 2022 roku 

Komisja obradowała w składzie: 

1. Zofia Krzemińska - Przewodnicząca Komisji, 
2. Andrzej Chatłas 
3. Jarosław Tadych, (nieobecny) 
4. Danuta Zalewska, 
5. Katarzyna Kolasa, 
6. Ireneusz Balcer, 

Pozostali zgodnie z listą obecności (załącznik nr 1). 

Przewodnicząca Komisji otworzyła posiedzenie o godzinie 11.30. 

Na początek powitała członków Komisji, a także zaproszonych gości. Następnie 

zaprezentowała porządek obrad, który przedstawiał się następująco: 

1. Podsumowanie pracy Komisji. 

2. Przygotowanie planu pracy Komisji. 

3. Sprawy wniesione. 

Ad.l. 

Zofia Krzemińska odczytała sprawozdanie z prac komisji w roku 2022, które stanowi 

załącznik nr 2 do protokołu. 

Ad.2. 

W tym punkcie członkowie Komisji zajęli się wstępnym opracowaniem planu pracy 

Komisji na 2023 rok. Zdecydowano, że radni zajmą się następującymi tematami: 

• targi pracy 

• wysokość subwencji oświatowej na 2023 rok 

• ocena przygotowania szkół do egzaminów maturalnych i zawodowych 
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• ocena stanu współpracy międzynarodowej szkół powiatu, wykorzystanie 

funduszy unijnych 

• ocena bazy sportowej szkół ponadpodstawowych 

• bezpieczeństwo w szkołach oraz problem narkomanii i alkoholizmu - analiza 

możliwości przeciwdziałania patologiom społecznym 

• informacja na temat sieci szkół ponadpodstawowych na terenie powiatu w 

świetle prognoz demograficznych 

• informacja o planowanych wydarzeniach kulturalnych realizowanych przez 

instytucje kulturalne powiatu 

• informacja o działalności sportowej w powiecie w 2023 roku 

• tematyka związana z kulturą i rekreacją 

• sprawozdanie z realizacji zadań zawartych programie współpracy z 

organizacjami pozarządowymi 

• informacja o bieżących i planowanych inwestycjach w placówkach szkolno-

wychowawczych 

• analiza arkuszy organizacyjnych szkół 

Radni zaproponowali również, aby jedno posiedzenie miało charakter wyjazdowy do 

wybranej szkoły. Ponadto zdecydowano, że w trakcie roku możliwa będzie korekta 

porządku obrad w zależności od potrzeb. 

Przewodniczący Rady Powiatu zasugerował, że komisja w swojej nazwie ma kilka 

członów, co sugeruje, że można byłoby szerzej zająć się chociażby pomijaną jak dotąd 

turystyką i rekreacją. 

Ad.3. 

Dyrektor Wydział Edukacji, (...) Lidia Sokulska-Tłokprzedstawiła projekt uchwały 

w sprawie uchwalenia regulaminu określającego wysokość stawek dodatków, 

szczegółowe warunki przyznawania dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, 

funkcyjnego, za warunki pracy oraz niektórych innych składników wynagrodzenia, a 

także szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny 

ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw nauczycielom szkół i placówek 

oświatowych prowadzonych przez powiat sępoleński. 
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Dyrektor wyjaśniła, że uchwała taka wprowadzana jest każdego roku. 

Projekt uchwały musiał być konsultowany ze związkami zawodowymi. W związku z 

powyższym w tym celu odbyły się trzy spotkania. Omawiane obszary dotyczyły 

dodatku funkcyjnego dla mentora/opiekuna stażu, dodatku motywacyjnego i trudnych 

warunków pracy dla wszystkich nauczycieli. Zarząd Powiatu określił swoje 

stanowisko, które nie pokrywa się w całości z głosem przedstawicieli związków 

zawodowych działających na terenie powiatu sępoleńskiego. W związku z powyższym 

konieczne było sporządzenie protokołu rozbieżności. 

Zofia Krzemińska zapytała o kwoty dodatków mentorów, które zostały 

wynegocjowane. 

Dyrektor Wydziału Edukacji, (...) odpowiedziała, że opiekunowie stażów będą 

otrzymywać dodatek w wysokości 3,5%. We wszystkich placówkach oświatowych 

takich osób jest 12 i łączny koszt będzie wynosił 2.200 zł miesięcznie. 

Radna Katarzyna Kolasa zapytała o protokół rozbieżności w sprawie uzgodnień 

regulaminu. Lidia Sokulska przedstawiła główne zapisy protokołu. Jeśli chodzi o 

dodatek motywacyjny, to Zarząd Powiatu nie zgodził się na zwiększenie wymiaru 

procentowego dodatku funkcyjnego dla mentorów, jak również dodatku 

motywacyjnego zapisanych w projekcie uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Edukacji, (. . .)  poddała projekt uchwały do zaopiniowania. 

Członkowie Komisji zaopiniowali projekt jednogłośnie pozytywnie. 

W tym punkcie Katarzyna Kolasa wyraziła opinię, że Rada Powiatu powinna 

uhonorować mieszkańca Wałdowa Tomasza Szcześniewskiego, ojca Zosi, za 

zaangażowanie na rzecz dzieci chorujących na SMA. 

Po zrealizowaniu wszystkich punktów porządku obrad Przewodnicząca Zofia 

Krzemińska zakończyła posiedzenie Komisji o godzinie 12.10. 

Ad.4. 
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